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Dagsorden 
 

Referat 

Deltagere: 
Maj Lyck Houmann, Anette Pries Jensen, Hanne 
Pilgaard, Katrine B. Øxenholdt, Lena Olefir, Jon 
Sanders, Lars Levin Andersen, Vibeke Friis Niel-
sen, Rikke Andersen, Kristine Berg, Sonja Olsen, 
Eva Aabjerg, Morten Ishøy, Stine Heskiassen, Kri-
sta Clausen, Bettina Hansen Schou, Mikkel Thor-
søe Madsen og Sigurd Brønnum 
 
 

Afbud: Hanne, Lena 
 
Tilstede: Anne, Stine, Sigurd, Vibeke, Kristine, Jør-
gen, Rikke, Jon, Eva, Lars, Morten. 

Godkendelse af referat  
 

Godkendt 

Godkendelse af dagsorden  
 

Godkendt 

15. Nyt fra Nykøbing Skole, Odden 
skole. 
Afdelingsleder giver en kort status.  
 
 

Eva og Anne: fælles ledelses på Odden, det giver god 
mening at have en fællesledelse, man kender hele 
Odden fra vuggestue til 6. klassen.  
Det er godt at personalet arbejder på tværs af børne-
have, vuggestuen, skole og SFO. 
Sti projekt, har stået lidt i bero under Corona, det 
skal være en sti som går fra hvor Odden starter til 
den slutter med forskellige poster. 
Vi arbejder med en bålhytte, den er købt men mang-
ler en tilladelse til at opføre den. 
Der arbejdes med det store fællesskab mellem vug-
gestue, børnehave, SFO og skole. 
 

16. Budget 2021 
v. Sigurd Brønnum 
 
Sigurd vil give en status.  
 

Sigurd gennemgik budget 2021, indtægter 
50.758.488 kr. og udgifter (fælles udgifter 3.490.609 
kr., lønudgifter 47.245.884 kr., samlet 50. 736.492 
kr.)  balance 21.996 kr.)  
Der ingen retningslinjer for hvordan SFO-tildelingen 
skal fordeles. 
Næste år skal vi være særlig opmærksomme: Lige 
nu betaler vi ikke for elever der skal på specialskoler, 
men det skal vi til næste år. (først år 100.000, 2. år 
150.000 kr. og 3. år 250.000 kr.) 
Budget går i 0, der er indregnet nogle buffere i bud-
get. 
Man kan betragte dette som år 0 i forhold til den nye 
tildelingsmodel. 
 
Budget er godkendt. 
 

17. Principper. 
Indleder: Kristine  

Kristine præsenterede princippet om kommunikati-
onsstrategi.  
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Drøftelse af forslag til princip for kommunikations-
strategi. 
 
./. Arbejdsudkast til Princip for kommunikations-
strategi vedlagt 
 

Rikke, Kristine og Sigurd har lavet et arbejdsudkast 
som blev drøftet. 
Princippet skal arbejdes færdig her, derefter i lokale 
MED og efterfølgende i fælles Med og endelig tilbage 
til skolebestyrelsen. Denne arbejdsgang sikre at det 
kommer ud til medarbejderne. 
Sigurd tilrettede princippet undervejs i mødet. 
Afventer tilbagemeldinger fra MED. Når princippet 
skal genbehandles i skolebestyrelsen, skal der udar-
bejdet en plan for implementering. 
 

18. Pædagogisk lærerplan 
v. Sigurd Brønnum 
 

Den styrket pædagogisk læreplan – Odden børne-
have og vuggestue. 
Læreplan er for 2018-2020 - dette er en ny model 
der er arbejdet med end tidligere. Planen skulle være 
færdig skrevet 1/3-21 og ligger nu som en KMD-Sag, 
som skal op på udvalgsmødet i maj. 
Der er arbejdet inden for 3 områder: Leg, hverdags-
rutiner og aktiviteter. 
Alle dagtilbud startede med rutinepædagogikken, her 
blev der arbejdet med Måltidet i et dannelsesper-
spektiv, dette mundede ud i en praksisbeskrivelse. 
Aktivitetspædagogikken: ”på træk” et huskunstpro-
jekt, hvor der blev arbejdet med indtryk til udtryk. 
Der blev lavet en film. 
Børnehaven: Livscyklus for dyr og planter. 
Vuggestuen: Jord til bord. 
Disse to er en del af arbejdet med grønne spire. 
Leg: Der er arbejdet med deltagelse og med mulig-
heder for alle børn og inklusion gennem leg. Vugge-
stuens udgangspunkt var struktureret leg herunder 
rytmik forløb. Børnehaven har arbejdet med semi 
strukturer lege, hvor den voksne starter en leg op og 
trækker sig efter et stykke tid. Desuden er der arbej-
det med Legeområder i forhold til indretning. 
 

19. Timefordeling. 
v/ Sigurd Brønnum  
 

Udgår. 

20. Nyt fra Skoleleder 
v. Sigurd Brønnum 
 

Der kommer et brev ud til alle forældrene om genåb-
ningen efter påske for 5.-8. klasse fra hver afdeling. 
Sigurd takker for godt samarbejde og gode drøftelser 
i skolebestyrelsen. 
Held og lykke med at styre ONE ind i fremtiden. 
 

21. Nyt fra skolebestyrelsesformanden 
v. Kristine Berg 
 

Ansættelse af ny skoleleder: Kristine eller Rikke del-
tager. 
Bettina (afd. leder) og Sanne(sekretær) samt FTR 
deltager. 
1000 tak for et godt samarbejde til Sigurd. 
 

EVT. 
 

Jørgen præsenterede sig selv og fortalte om hans er-
faringer inden for folkeskolen. 

Punkter til de kommende møder:  
 

Pædagogisk læreplan for Egebjerg 
Tilsyns rapporten – for Egebjerg børnehave 
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 Princippet for skole-hjem-samarbejde – venter til den 
nye skoleleder er ansat. 
Handleplanerne for skolerne – afdelingerne kan for-
tælle hvordan der arbejdes med handleplanerne, når 
vi er på afdelingerne. 
 

Næste møde:  
 

Næste møde: 
• Mandag den 26. april 2021, Egebjerg skole. 
 

 
 
 

 


